
 

 

Elimäki - Koria aluetoimikunnan kokousmuistio 10.1.2023   
klo 18-19.10 Elimäellä Puljulla 
Läsnä: 
Kirsi Hämäläinen, Reino Parkko, Timo Jansson, Ilkka Tirkkonen.   jäsenet 
Teamsilla läsnä Kirsti Tanskanen ( jäsenen ominaisuus) ja Tiina Kaksonen  jäsen  
 
 
 

1. Toimintakertomus vuodelta 2022 

   

 
TAPAHTUMA  TILANNE  TAVOITTAVUUS  VASTUUT  

Helatorstain 
markkinat 
Elimäellä  

Toteutui  40  neljä (4) 
aluetoimikunnan 
henkilöä päivysti 
teltalla  

Korian 
kuntoportaat  

Toteutui ja 
valmistui 
6.8.2022  

talkootyötä noin 1 000 
henkilötyövuotta  

Kirsi Hämäläinen, 
Timo Jansson, 
talkoolaiset  

Kukkaniityt, 
monimuotoisuus  

Kesäkuu 2022  Aloitus, siemenpussien 
jakoa eri tapahtumissa, 
Kuntoportaiden viereen 
tekeminen?  

Kirsi Hämäläinen  

Jalkakäytävä, 
Loviisantie 
ELIMÄKI  

Aloite Kouvolan 
kaupungille  

Aloite viety yhdelle 
kaupungin valtuutetulle  

Reino Parkko, 
Timo Jansson  

Hämeenkylän 
pitkospuut  

hanketta viedään 
eteenpäin 
vuonna 2023  

Käyty alueella  Ilkka Tirkkonen  

Sopen kevyen 
liikenteen 

turvallisuushanke 
Korialla  

hanketta viedään 
eteenpäin 
vuonna 2023  

Esitetty nopeusmittaria  Sanni Partio  

Pyöräilyreitistö  Kehitetään 2023  Reitistö ja tapahtuma 
2023  

Aluetoimikunta  

Kalastustapahtuma 
Kymijoella  

Kymijokipäivä 
2022  

7. tapahtumassa 
osallisujia noin 50 
ja kuntoportaiden 
avajaisssa 
6.8.2022 noin 70 
henkilöä  

Aluetoimikunta  / 
Kouvolan 
Kalamiehet RY  

Aluetoimikunnan 
esittelyvideo  

tehty  Aluetoimikunnan 
esittelysivuilla  

Sanni Partio  

  
Yleisesti toimintakertomukseen lisätään :  



 
Aluetoimikunta on ollut mukana kaupungin kehittämistyöryhmissä ja Luonnon 
monimuotoisuuden hankkeessa. Lausuntoja on myös annettu jonkin verran 
ja kyselyihin vastattu. 
 
Puheenjohtajat ovat myös tehneet yhteistyötä koko Kouvolan hyväksi 
puheenjohtajien kokouksissa. 
 
Viime vuonna pilotoitiin kaupungin osallistuvaa budjetointia aluetoimikuntien 
kanssa. Näihin työpajoihin osallistui aluetoimikuntien jäseniä. 
 
Viestinnän toimintakertomus aluetoimikuntamme osalta on liitteenä ja se 
otettiin vastaan. Kiitos Sannille, joka on toiminut viestintävastaavana.  
 
  

Viestintä 2022 
Some: 
Facebookissa (09.01.2023) aluetoimikunnalla on 448 tykkääjää ja 475 
seuraajaa. 
Facebookin tilastopohjan mukaan viime kuussa tavoitetuista henkilöistä on 
prosentuaalisesti 71,5 prosenttia naisia ja miehiä 28,5 prosenttia. Naisten ja 
miesten ikäjakauma on pääasiallisesti 35-64 vuotiaita. 
Kävijöistä reilu 30 prosenttia oli Korialta (150), Kouvolasta 25 prosenttia (118) 
ja Elimäeltä 17 prosenttia (79). 
Vuosittaisesta ihmisten tavoittamisesta tykkäyksien määrä on muutamasta- 
reiluun 80. Kattavuus julkaisuissa on tilastoitu ja niiden keskiarvot ovat 
näyttökerroissa 916 kappaletta, kattavuudessa 754 sekä julkaisun 
sitoutuminen 117. Suurin yksittäinen keräsi reilun 3500 näyttökertaa. 
Instagram on yhteinen kaikille aluetoimikunnille, niihin on tuotettu sisältöä 
muutamia julkaisuja. 
 
Viestintävastaavalle ei ole tullut yhtään haastattelupyyntöä, haastatteluja on 
annettu muun muassa Korian porrashankkeen tiimoilta. 
 
Saavutettavaan viestintään pyritään kiinnittämään entistä enemmän huomiota. 
 
Lähetetään kaupungille hankeraportti koskien Korian kuntoportaita.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



2. Toimintasuunnitelman tarkentaminen 2023 

 
 

Vuosikello 2023 –  
 

TAPAHTUMA  TILANNE  TAVOITTAVUUS  VASTUUT  

Frisbeerata 
Korian 
Pioneeripuistoon  

Suunnittelussa, 
”ykköshanke” 
vuonna 2023  
On käyty 

katsastamassa 10 

radan alue ja on 

suunnitelma  

Alan harrastajat  
Koko Korian alueen 

väestö 

päätavoitteemme 2023 

Kouvolan kaupunki 
ja 
aluetoimikunta Timo 
Tanskanen ja Kirsi 
Hämäläinen, Sami 
Suoknuuti  

Pyörätiet Korialla 
ja Elimäellä – 
osallisuushanke  

Ei kuulu meille   
 

Kallioniemen 
rannan 
kehittäminen, WC, 
kuvausraami, 
pukukoppi  

Selvittelyssä 
rantasuunnitelma 

  Kouvolan kaupunki 
ja aluetoimikunta  
Timo Jansson 

Hämeenkylän 
lintutornin 
pitkospuut  

selvittelyssä, vaatii 
maanomistajan 
luvan, kaupunki 
vastaa maan 
vuokrauksesta  

 kesän aikana 
eteläinen Elimäki ja 
lintuharrastajat 

Kouvolan kaupunki 
ja aluetoimikunta  
Ilkka Tirkkonen  

Elimäenjärven 
rantapenkereen 
polku  

selvittelyssä , 
käyty katsomassa 

 Kesän aikana, lisää 
liikuntamahdollisuuksia 
kun ’lenkki’ 
mahdolliseksi 

aluetoimikunta 
Markku Hämäläinen 
pengerrysyhtiö Juha 
Sajomaa  

Nopeusnäyttö 
Soppeen Korialle  

selvittelyssä , 
kysytty 2023 :ksi 

  Kouvolan kaupunki 
ja aluetoimikunta 
Sanni Partio  ELY? 

Koirapuisto 
Korialle  

Selvittelyssä  
esimerkit 
Anjalankoskelta ? 

  Kouvolan kaupunki 
ja aluetoimikunta  
Kirsti Tanskanen  

Mopotalli   asia ei tunnu vielä 
tuottavan tulosta  

  motoristi harrastajat aluetoimikunta  
Timo Tanskanen 
Kirsi Hämäläinen  

  
 
 
 
 
 
 
 



Muuta  

  
TAPAHTUMA  TILANNE  TAVOITTAVUUS  VASTUUT  

Palvelulinja 
Ratamoon  

2023  Selvittelyssä  Aluetoimikunta  

Kylien 
neuvottelukunta  

    Timo Jansson  

Elkobot 
robotiikkakerho  

elokuu 2022  
Kokous ohjaajista ja 
pelisäännöt  

  Kirsi Hämäläinen  

Kaupunkipyörät 
Korialle  

Selvityksessä, 
2023  

  Tk, Sanni Partio   

Uimapaikkaselvitys  Haukkavuori, 
Nappa, Kymijoki  

2022 - 2023  Aluetoimikunta  

  
Päätettiin, että vuonna 2023 ”ykköshankkeena” on frisbeegolfradan tekeminen 
Korian Pioneeripuistoon.   
  

3. Kaksi aloitetta 
 

Kestävän kehityksen viikko helmikuussa  
 

Korialla että Elimäellä voisi toteuttaa esim koulujen ja eläkejärjestöjen kanssa talvisen tiistaipäivän 

jossa käydään katsomassa talventörröttäjiä,  mietitään siemenien ja luonnon lepoaikaa luonnossa ja 

talvenmerkitystä, ja innostettaisiin taas lavojen niittyjen ja  tienvarsiniittyjen suunnitteluun. 

Hyönteishotellin raamejakin voisi puukässässä tehdä? Ehdotettu pvm on ti 21. helmikkuuta.  

Kirsi etsii lisätietoja, kumppaneiksi Korian eläkkeensaajat ja Elimäen eläkeliitto. 

Pioneerimetsälenkki 
 

Pioneerimetsälenkille on toivottu  katuvaloja talven liikkumista varten. Valot lisäisivät 

Pioneerimetsän kuntoilu ja liikuntamahdollisuutta ympärivuotiseksi. Valot voisivat olla päällä 

pimeän vuoden aikaan kello 15-20 välisenä aikana. Pioneeripuiston luontopolun alkupäässä kulkee 

linja. Tämä varmasti helpottaa suunnittelutyötä. 

 

4. Kokouksen päättäminen 
 

Kokous päätettiin 19.10  


